
ZÁPIS z 5. jednání 
Výboru pro bydlení a bytovou výstavbu ZHMP konaného dne 7. 9. 2023 ve 13:00 hod. 

1. patro, místnost č. 135, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: Magdalena Valdmanová, Mgr. Zuzana  Freitas Lopesová, Mgr. Marta Gellová,  

Mgr. Adam Šilar, Ivana Todlová, , Aneta Hejrovská, Ing. Josef Tunkl, tajemník 
Výboru  

Omluveni: Bc. Martin Freund, Lenka Zumrová, Ing. Martin Sedeke, Pavel Zelenka, Ing. 
Ondřej Růžička 

Nepřítomni:   
Hosté: Mgr. Jan Myška, vedoucí oddělení přípravy a realizace projektů v oblasti 

bydlení, Michal Sochor, poradce náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. 
Alexandry Udženija pro oblast sociálních věcí, bydlení a zdravotnictví, Ing. 
Monika Weinerová poradkyně dlouhodobě uvolněné předsedkyně výboru 
Zastupitelstva hl. m. Prahy Magdaleny Valdmanové, Marta Semelová, z řad 
veřejnosti, Mgr. Veronika Žolčáková, předsedkyně výboru sociálního a 
zdravotního Zastupitelstva Městské části Praha 10 

 
Jednání řídila: Magdalena Valdmanová, předsedkyně Výboru pro bydlení a bytovou výstavbu 

ZHMP      
 
1. Úvod 
 
Předsedkyně Výboru pro bydlení a bytovou výstavbu ZHMP zahájila ve 13:00 hod. jednání 
výboru. Uvedla, že je přítomno 6 členů a čímž je Výbor usnášeníschopný. 
 
Následně předsedkyně Výboru seznámila členy výboru s nově zvolenými členy. 
 
 
2. Schválení programu jednání výboru 
 
Předsedkyně Výboru seznámila členy s navrženým programem jednání, k němu nebyly 
navrženy žádné změny ani doplnění. 

 
Hlasování přítomných členů výboru:  6 – 0 – 0 
 
3. Schválení zápisu z 4. jednání výboru dne 15.6.2023 
 
K zápisu z předešlého jednání výboru neměli členové žádné připomínky, zápis byl schválen.  

 
Hlasování přítomných členů výboru:  6 – 0 – 0 
 
 
 



 
4. Schválení ověřovatele zápisu z jednání výboru 
 
Předsedkyně výboru navrhla členům jako ověřovatele zápisu z jednání výboru paní Mgr. 
Zuzanu Freitas Lopesovou. Členové výboru s návrhem jednomyslně souhlasili. 
 
Hlasování přítomných členů výboru  6 – 0 – 0 
 
5. Stížnosti - proces řešení stížností, statistika 
 
Tento bod uvedla předsedkyně výboru a předala slovo zástupcům OBF MHMP. Mgr. Jan 
Myška, vedoucí oddělení přípravy a realizace projektů v oblasti bydlení, informoval členy 
výboru o počtu stížností a představil metodiku řešení stížností. Ve spolupráci s ředitelem OBF 
MHMP Ing. Josefem Tunklem uvedli několik případu řešení stížností, a to jak stížností 
vyhodnocených jako oprávněné, tak i stížností vyhodnocených jako neoprávněné.   
Předsedkyně výboru požádala o zaslání metodiky v elektronické podobě. K tomuto bodu byla 
následně vedena diskuse. 
 
6. Představení SNF – fond představila paní  Komberec Novosadová 
 
Předsedkyně výboru představila členům vedení Sociálně nadačního fondu HMP (dále jen SNF), 
konkrétně ředitelku paní Barboru Komberec Novosadovou a programovou koordinátorku paní 
Dagmar Klárová.  
Dámy představily vznik SNF a čtyři hlavní programy SNF. V následné diskusi členům výboru 
prezentovali systém půjček.    
 
V čase 14: 15 odešla členka výboru paní Ing. Gelová Marta. 
 
7. Různé 
 
V rámci bodu Různé vznesla paní předsedkyně dotaz k počtu BOST bytů. Následně poděkovala 
členům za účast a jednání výboru ukončila.   
 
 
 
 
Ověřila: Mgr. Zuzana Freitas Lopesová, členka Výboru pro bydlení a bytovou výstavbu ZHMP 
 
Zapsal: Ing. Josef Tunkl, ředitel OBF 


